
 

ÅS KOMMUNE 

PROTOKOLL 
 

 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 26.09.2007 
 
FRA SAKSNR:  42/07 FRA KL: 16.45 
TIL SAKSNR: 43/07 TIL KL: 17.45 

 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 

Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
A:      Anne Odenmarck fra kl. 17.30 
SV:  Pål Vedeld 
Frp:   Arne Hillestad 
H:      Dag Guttormsen 
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Anne Odenmarck, Kjell Westengen 
Sp:  Ellen Syrstad 
V:  Jorunn Nakken 
KrF:  Grete Grindal Patil 
 
Møtende varamedlemmer:  
A:      Eli Kolstad fra kl. 17.30 
SV:  Ingunn Ramsfjell Taksdal 
Frp:   Stein Johannessen 
H:      Gunnar Kvande-Pettersen 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf, førstekonsulent Vibeke Berggård - sekretær,  
teknisk sjef Arnt Øybekk, oppvekst- og kultursjef Ellen Benestad,  
helse- og sosialsjef Berith Trobe Dahlgren, plan- og utviklingssjef Ellen Grepperud,  
service- og kommunikasjonssjef Thora Bakka, økonomisjef Mikal Johansen. 
 
Diverse merknader:  
• Møtet startet umiddelbart etter valgstyrets møte. 
• Informasjon fra rådmannen vedr. fysioterapisaken ble behandlet for lukkede dører først i 

møtet. Deretter ble dørene åpnet for behandling av sak 42, 43 og meldingssaker. Anne 
Odenmarck (A) fikk permisjon etter behandling av sak 43, Eli Kolstad (A) tiltrådte. 

• Åpent dialogmøte med formannskap og inviterte hovedutvalgsmedlemmer startet  
ca. kl. 17.55. 

 
Godkjent 27.09.07 av ordfører Johan Alnes og varaordfører Ellen Syrstad. 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
42/07 07/2089  
TERTIALRAPPORT 2. TERTIAL 2007  
 
43/07 07/1431  
FJELLVEIEN - BRUKEN AV BYGNINGENE  
 
 

INFORMASJON FRA RÅDMANNEN 26.09.07 
 
KS-ADVOKATENS VURDERING VEDR. FYSIOTERAPISAKEN,  
fortsettelse av formannskapets drøfting 05.09.07. Møtet ble lukket i h.h.t. kommuneloven § 31 
nr. 3. Formannskapets behandling 26.09.07: 
Votering: Rådmannens anbefaling i notat av 02.09.07, jf. konklusjonen, ble vedtatt 8-1 (SV). 
 
Formannskapets vedtak 26.09.07: 
Ordfører og rådmann fikk fullmakt i samsvar med rådmannens konklusjon i notat av 02.09.07. 

 
KS-advokatens vurdering i brev av 23.08.07 og rådmannens notat av 02.09.07 avgraderes etter 
at saken er endelig avsluttet. 
 
 

REFERATSAKER TIL FORMANNSKAPET 26.09.07 
Referatsakene ble tatt til orientering. 
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MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 26.09.07 
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Åslund. Aker sykehus er ikke lenger aktuelle som leietakere av Åslund. De har inngått 

avtale med Oppegård kommune om leie av Bjørkås.  
 
2. Follo - fremtidens politi v/prosjektleder Geir Krogh inviterer bl.a. ordfører og inntil fire 

gruppeledere til dagsseminar på Sørmarka kurs og konferansesenter onsdag 21.11.07. De 
ønsker å informere kommunene samlet om aktuelle modeller for fremtidig organisering. 
Samtidig vil de sette fokus på politiråd og felles utfordringer i det tverrfaglige samarbeidet 
mellom lokalt politi og kommunene. Påmeldingsfrist er 20.10.07, jf. e-post 21.09.07 fra 
Geir Krogh. 

 
3. Program i forbindelse med overgang til ny kommunestyreperiode: 
 

• Markering av overgang fra gammelt til nytt kommunestyre. 
Festkomité ble valgt: 
Dag Guttormsen (H) - leder, Ellen Syrstad (Sp) og Vibeke Berggård. 
Aktuelle datoer kan være: fredag 9., 23. eller 30. november. 
 

• Busstur for folkevalgte 
Holdes onsdag 17. oktober kl. 15.45 – 19.00 med bygnings- og reguleringssjef Ivar 
Gudmundsen som turleder. 
 

• Folkevalgtopplæring, jf. meldingssak 2 i formannskapet 05.09.07.  
Ås kommune er påmeldt KS’ Folkevalgtprogram 2007 -2011 med Espen Balle som 
prosessveileder. Aktuelt tidspunkt for forberedende møte med ordfører og gruppeledere 
er i uke 43 eller 44. 
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Utv.sak nr. 42/07  
TERTIALRAPPORT 2. TERTIAL 2007  
 
Rådmannens innstilling: 
1. 2. tertialrapport 2007 tas til orientering. 
2. Det opptas et midlertidig lån på 10 mill kroner knyttet til ny brannstasjon.  
 
Formannskapets behandling 26.09.2007: 
Johan Alnes (A) fremmet følgende forslag:  
Pkt. 2 i rådmannens innstilling utgår. Budsjettendringer fremmes som egen sak. 
 
Votering: Rådmannens innstilling pkt. 1 og Ap’s endringsforslag ble enstemmig tiltrådt. 
 
Formannskapets vedtak 26.09.2007: 
2. tertialrapport 2007 tas til orientering.  
Budsjettendringer fremmes som egen sak. 
 
 
  
Utv.sak nr. 43/07  
FJELLVEIEN - BRUKEN AV BYGNINGENE  
 
Rådmannens innstilling til formannskapet 26.09.07: Tilsvarer formannskapets vedtak. 
 
Formannskapets behandling 26.09.2007: 
Ellen Syrstad (Sp) fremmet følgende alternative forslag til pkt. 1 i rådmannens innstilling: 
Fjellveien 10 renoveres ikke. Tomta selges. 
 
Gunnar Kvande-Pettersen (H) fremmet følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling: 
De tre boligene må ses på som en enhet. 
 
Votering:  
Rådmannens innstilling pkt. 1 og 2 ble vedtatt 8-1 (Sp) ved alternativ votering mot Sp’s 
forslag. 
H’s forslag ble nedstemt 8-1 (H). 
 
Formannskapets vedtak 26.09.2007: 
1. Fjellveien 10 renoveres som gjennomgangsboliger for flyktninger som planlagt. Det 

forutsettes at kostnadene holdes innenfor en kostnadsramme på 4 mill kroner. 
Finansieringen skjer med kommunale midler, tilskudd og lån. Rådmannen vil senere 
komme tilbake med en fullstendig finansiering. 

2. Istandsetting og rehabilitering av de to andre boligene søkes innarbeidet som del av 
økonomiplan 2008-2012.  


